
Z á p i s n i c a 

zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej 
časti Košice-Staré Mesto, konanej dňa 01.03.2023 o 15:40 v budove Miestneho úradu Mestskej časti 
Košice-Staré Mesto, Hviezdoslavova 7, 040 34 Košice. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
  
1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  
2. Revitalizácia vnútroblokového priestoru – Malá/Vojenská/Belanská/Karpatská - vrátane 
problematiky odpadového hospodárstva ( nádoby na odpady a ich umiestnenie)  
3. Návrh lokalít na výstavbu kontajnerovísk v roku 2023  
4. Záver 
 

Bod č.1  Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  
 
Pani predsedníčka privítala prítomných následne sa hlasovalo o schválení navrhovaného 
programu – 6 poslanci za/zdržali sa 0/proti 0  
 
Bod č.2. Revitalizácia vnútroblokového priestoru – Malá/Vojenská/Belanská/ 
               /Karpatská – vrátane problematiky odpadového hospodárstva  
               ( nádoby na odpady a ich umiestnenie)  
 
Pani predsedníčka udelila slovo pánovi Kovácsovi ktorý sumarizoval  projekt UMR a výstupy 
jesenného stretnutia k problematike odpadového hospodárstva. 
PD revitalizácia sa spracuje na všetko v celom území. Výnimku bude tvoriť odpadové 
hospodárstvo ktoré sa musí zrealizovať už v roku 2023. 
K odpadovému hospodárstvu bolo z úrovne MÚ zvolané stretnutie so zástupcami 
vlastníkov  koncom roku 2022. Napriek vyznačenému umiestneniu kontaknerovísk  v teréne 
nemá spätnú väzbu MÚ.      
Diskusia – zástupcovia vlastníkov bytov: Čisáriková, Zbreha, Gálová, Potočňák - vyjadrili 
jednoznačný súhlas s oboma  navrhovanými umiestneniami polopodzemných kontajnerov. 
Počas diskusie sa k rokovaniu pripojil pán starosta Petrovčik, 
Diskusia poslanci: Djordjevič, Priester, Zolnaiová, Hulmečíková, Faťolová, Galdúnová,Kočiš, 
Požiadavka vlastníkov vo veci zníženia počtu nádob - Timko - znížiť počet cca. o 1/3 z 
celkového počtu je možný len či bude účelný, 
Potrebné pripraviť aj napojenie na čidlá(signalizácia naplnenia kontajnerov, aj keď momentálne 
nie je takto nastavený Kosit ale naša MČ môže byť pilotný projektom.  
Revitalizácia územia: predmetom riešenia bude zeleň, chodníky, bezbariérové, cesty, ihriská, 
lavičky, požiadavka na altánok, osvetlenie vrátane kontajnerovísk, smetné nádoby, nové 
usporiadanie parkovísk s požiadavkou na viac parkovacích miest, lavičky, popri komunikácii 
Vojenská potreba dvojvýložníkových svetiel verejného osvetlenia tak, aby aj chodník bol 
osvetlený. Zámer nevyhnutné opäť prerokovať s občanmi dotknutého územia.     
Záver: Poslať správcom/zástupcom situáciu a fotodokumentáciu už realizovaných 
polopodzemných kontajnerovísk a situáciu z Karpatskej č.2. 
 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto:  



A, odporúča Miestnemu úradu spustiť proces územného konania polopodzemných kontajnerov 
pri bytovom dome Karpatská 2 predmetný návrh – za 6 poslanci 
B, odporúča pripraviť spracovanie projektu polopodzemného kontajnerovisko Dargovská 1– za 
6 poslanci 
C, informovať poslancov komisie o predložených podnetoch od obyvateľov v danej lokalite – 
za 6 poslanci 
 
 
Bod č. 3 Návrh lokalít na výstavbu kontajnerovísk v roku 2023 
 
Pani predsedníčka udelila slovo pánovi Kovácsovi a pánovi Timkovi, ktorí sumarizovali  
návrhy uzatvárateľných a polopodzemných kontajnerovísk na území MČ Košice - Staré Mesto  
Diskusia poslanci: Zolnaiová, Hulmečíková, Faťolová, 
Predbežný návrh priorít viď. mapový podklad (priority odpadového hospodárstva s označené  
symbolom modrého kladiva) :  
https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?mid=1iTljRDhHMcymhusb3LrkEG7Acc1CsIw&us
p=sharing 
 
Predbežný zoznam lokalít : 
Obvod č.1: Štefánikova 34(spoluúčasť), Svätoplukova 9,  Lomená 30,Štefánikova 56, 
  
Obvod č.2: ČSA 21-23, Malá Praha 2 (Letná 34), Park Angelinum 6 pri ZŠ, Jarná –Zimná 14,  
                  Park Angelinum 17 zapracovať do riešenia komunikácie,  
 
Obvod č.3: Floriánska 9 pri rezidencii, Belanská 1(slepá otočka),  Muránska 1 (pod lesíkom),  
                   Vojenská 7/dvor Škultétyho, 
Ďalšie doplnenie z pripraveného zoznamu sa doplní priebežne podľa finančných možností. 
 
Počas prechádzania si jednotlivých lokalít sa opäť vrátil pán starosta. Vysvetlil poslancom, že 
je ich kompetenciou je schváliť rozpočet, ale čo sa týka pozývania poslancov na pracovné 
stretnutia starostu  s rôznymi organizáciami on vyhodnotil tak, že nebude pozývať poslancov. 
Ak komisia niečo chce prejednať, tak nech si zavolá tie organizácie na komisiu. Po krátkej 
výmene názorov pán starosta opustil rokovanie komisie.  
Komisia pokračovala ďalej : 
- Ping-pongový stôl na Pajorovu zatiaľ jedna lokalita, 
- z chodníkov prioritu má chodník na Park.Angelinum pred všetkými ostatnými, 
- hojdčka  na dvor Letná 36-40, 
- lavičky až po prejednaní v komisii a ďalšie body zo zoznamu od p. Timka podľa finančných 
možnosti rozpočtu.  
 

Bod .4 Záver 
Zasadnutie komisie ukončené o 19:25 hod. 

 
Príloha: Prezenčná listina  
 
                                                                                                                 Ing. Eva Hulmečíková                                                                   
                                                                                                                     Predseda komisie 
zapísal dňa 01.03.2023 
Oliver Kovács 


